
 

Protokoll fört med distriktets styrelse 2024-08-19 i Halna. Närvarande: Wivi, Anders, 

Elisabeth, Torbjörn, Anita, Thomas, Sören, Arja, Ari, Ingegerd. Ingrid skulle varit med via 

länk men uppkoppling inte tillgänglig. 

§ 43 Wivi hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 

§ 44 Dagordningen godkändes.  

§ 45 Föregående protokoll godkändes samt AGL checkades. 

§ 46 Ekonomi utfall t o m 30/9 + 13 881:-. Rapporten bifogas protokollet. Om 

verksamhetsbidraget fr VGR uteblir kan medlemsavgifter från föreningar behövas från 2026. 

Våra arvoden kan behöva ses över. 

§ 47 Rapporter 

Kultur: Möten och mail om arrangörsbidraget och IOP avlöser varandra. 

             18-20 filmdagar i Grästorp. Ingen info från förbundet. 

Fastighet o beredskap: ”Beredda tillsammans” temadag i Lundsbrunn. Anders o Wivi deltog. 

Det var en lärorik dag. 

Försäkring: Halna fick information om höjning av medlemsavg till förbundet. 

Landsbygd: Halna fick information om leader. 

Hållbarhet: Halna fick information hållbarhetsarbetet. Mycket sker redan i bygdegårdarna. 

Ungdom: Webbinarium 21 nov, gäller distrikt 

Hemsida: Tryckte på vikten att hämta info på hemsidan och läsa mail från distriktet. 

Övrigt:  

Beslut angående rapporterna 

 7/11 Torbjörn deltar i fysiskt möte angående IOP 

 Ingegerd mailar Niclas Fischer om tanken med filmdagar i Grästorp. 

§ 48 Distriktsträff få anmälningar, önskvärt med 10 bygdegårdar. Planeringsgruppen o Wivi 

checkar på fredag kväll. 

§ 49  Övrigt Klustermöte 6 nov Ingegerd deltar. 

                      Inbjudan till Torsö 90 årsfirande. Anita uppvaktar med ljuslykta max 400:-.  



§50 Frågan ställs till Halna om att vara värd för stämman 2025. Wivi håller kontakten med 

dem.                                       

Nästa möte mån 25 nov. i Färed. 

§ 51  Mötet avslutas 

 

Sekr Ingegerd                                                          ordf   Wivi 

 

…………………                                                      ………………. 

 

   

 

 

 


